

Еженедельник новостей МДС, 2-6 декабря 2019

IBC Weekly News, December 2-6, 2019

3 декабря

На [круглом столе](#) «ГЧП и бизнес: сотрудничество или соперничество?» обсудили законодательные основы участия частного сектора в проектах.

Завершающее заседание провела РГ по рассмотрению предложений международных финансовых институтов по развитию и модернизации аэропортов [ОАО «МММ»](#).

December 3

Roundtable “[PPPs and business: cooperation or rivalry?](#)” considered the legislative framework for **private sector participation in PPP projects**.

The **WG held its final meeting** to discuss the proposals of international financial institutions on the development and modernization of airports of the [Manas International Airport OJSC](#).

Объявления

Минэкономики просит предоставить предложения для включения в [проект дорожной карты по экспорту продукции КР в КНР](#). Контакты: pre_1922@mail.ru, 620535.

[Справочник по экспортному контролю](#) презентован Минэкономики КР.

Участники (поставщики) конкурса госзакупок смогут получать информацию о [задолженности по страховым взносам](#) в **электронном виде**.

Announcements

Economy Ministry is waiting for proposals to be included in the [draft roadmap](#) for **exporting Kyrgyz products to the China**. Contacts: pre_1922@mail.ru, tel. 620535 (ext. 257, 185).

The [Export Control Handbook](#) has been **presented** by the Economy Ministry.

Participants (suppliers) of **public procurement tenders** can obtain information on [insurance premium arrears](#) electronically.

Новости членов МДС

KICB стал обладателем одной из премий «Лучший банк года» по версии журнала The Banker издательства Financial Times.

Около миллиона кыргызстанцев смогли почувствовать [улучшение качества связи](#) в сети **Мобильного оператора О!**

News from IBC members

[KICB](#) has won the **Best Bank of the Year award** according to The Banker of the Financial Times.

About a million Kyrgyz citizens can now enjoy the **better quality of communication** in the network of the [mobile operator O!](#)

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **2-6 декабря**.

Law review

IBC has compiled [a weekly review](#) for **December 2-6, 2019** about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за **2-8 декабря**: экономика, финансы, бизнес, инвестиции.

В этом выпуске:

- НПЗ «Джунда» возобновил работу. [Налоговые претензии](#) предприятию снизили в 24 раза
- [Кыргызстан в ЕАЭС](#): где страна выиграла и где проиграла?
- Ради майнеров Кыргызстан готов [импортировать электроэнергию](#)
- Товарооборот Китая и Кыргызстана [вырос в 150 раз](#) с начала отношений, есть перспективы
- ЕБРР предоставил Узбекистану [рекордные 400 миллионов евро](#) в год

МДС в СМИ

3 декабря

ИАЦ "Кабар" опубликовал [видео, подготовленное МДС](#) на тему: «**Что дает бизнесу цифровизация услуг госорганов в Кыргызстане?**»

События на 9-13 декабря

9 декабря

Встреча по обсуждению проекта Порядка ввоза/вывоза руд и концентратов драгоценных металлов.

10 декабря

УНП ООН в КР проведет экспертную встречу, посвященную Международному дню борьбы с коррупцией.

11 декабря

Круглый стол «Уровень теневой экономики в Кыргызской Республике. Результаты исследования по международному проекту SHADOW».

Заседание комитета МДС по управлению человеческими ресурсами.

12 декабря

Церемония вручения премии "Выбор HoReCa - 2019".

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **December 2-8, 2019** on economy, business and investment.

Read in this issue:

- Junda Refinery has resumed its work. [Tax claims](#) to the company reduced 24-fold.
- [Kyrgyzstan in the EAEU](#): where did the country win and where did it lose?
- To attract cryptocurrency miners, Kyrgyzstan is ready [to import electricity](#).
- Trade turnover between China and Kyrgyzstan [has grown 150-fold](#) since the beginning of relations, there are prospects.
- EBRD provides Uzbekistan with a [record 400 million euros](#) per year

IBC in the media

December 3

The [Kabar IAC](#) posted the [video prepared by IBC](#) on the topic: "**How do government agencies provide digital services to businesses in Kyrgyzstan?**"

Events for December 9-13

December 9

A meeting to discuss the draft Procedure for the import-export of ores and concentrates of precious metals.

December 10

The UNODC in the Kyrgyz Republic will hold an expert meeting devoted to the International Anti-Corruption Day.

December 11

Roundtable discussion "The level of the shadow economy in the Kyrgyz Republic. Results of a study on the international SHADOW project."

IBC Human Resources Management Committee meeting.

December 12

HoReCa 2019 award ceremony.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.